
Till Svante Björkum 
 
Hej! 
 
Tack för ditt mail om Storkyrkobadet och dess framtid. Idrottsförvaltningen är som du säkert 
vet inte driftansvarig för badet som ägs av SISAB, Skolfastighetsbolaget AB. Från 
idrottsförvaltningens sida har vi meddelat utbildningsförvaltningen och SISAB att vi inte är 
intresserade av att överta badet.  
 
Storkyrkobadet är i stort behov av upprustning. Idrottsförvaltningen driver idag flera simhallar 
som har stora renoveringsbehov, redan idag är tre av dem stängda för att under 2-3 år rustas 
och byggas om till modern standard. Det finns inget utrymme att överta ytterligare ett bad 
som måste stängas inom ett par år för att rustas upp. Storkyrkobadet är dessutom ett litet 
bad med en kort bassäng, som idrottsförvaltningen främst ser är lämpat för vuxna i området 
och för simundervisning för skolorna. Däremot är det inte ett bad som simföreningarna kan 
använda för sin verksamhet vilket är en avgörande fråga för idrottsförvaltningen när vi ska 
prioritera vilka anläggningar som vi ska hyra och driva. Idrottsanläggningarna måste också 
kunna användas av föreningslivet.  
 
Du få gärna återkomma om du har frågor.  
 
Vänligen, 
 
//Kersti Ruthström 
 
Kersti Ruthström, avdelningschef 
 
Idrottsförvaltningen, Utvecklingsavdelningen 
Box 8313  
104 20 Stockholm 
Besöksadress: Götalandsvägen 230, Hus 25 
  
Telefon: +46-8-508 28 465  
E-post: kersti.ruthstrom@stockholm.se  
www.stockholm.se 
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